
 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen aan het college van B en W van Albrandswaard 
Van:   Fractie GroenLinks 
 
 
Albrandswaard, 9-1-2018 
 
 
TOELICHTING 
Op 4 december stond in de B&A Ruimte het Huis van Albrandswaard op de agenda. 
Tijdens die vergadering hebben de partijen uit de raad met elkaar in een openbaar en 
besloten deel van gedachten gewisseld over de plannen. Het uitgangspunt hierbij was 
steeds dat de gemeente de beoogde kavel in volledig eigendom zou krijgen. Op dit 
moment is het echter niet met zekerheid vast te stellen dat de gemeente Rotterdam 
inderdaad voornemens is de grond te verkopen, maar mogelijk liever de grond in 
erfpacht uit wil geven. 
 
Om hier duidelijk over te krijgen, stellen wij het college onderstaande vragen. 
 
VRAGEN 
1. Kan de portefeuillehouder de gemeenteraad ervan verzekeren dat de gemeente 

Albrandswaard volledig eigenaar wordt van de beoogde kavel voor de bouw van het 
Huis van Albrandswaard, en dat er geen sprake is van een erfpachtconstructie? 

2. Welke consequenties of bedreigingen ontstaan voor het Huis van Albrandswaard 
wanneer de beoogde kavel geen volledig eigendom kan worden van onze gemeente, 
overwegende dat in alle plannen en besluiten tot nu toe altijd uit is gegaan van 
volledig eigenaarschap? 

3. Welke consequenties zou een erfpachtconstructie hebben voor de jaarlijkse 
grondkosten, met als uitgangspunt het bedrag dat genoemd wordt in ‘1356431 
SAMENVATTING KOSTEN EN DEKKING INZAKE HUIS VAN ALBRANDSWAARD GEHEIM’? 

4. Acht de portefeuillehouder het aanvaardbaar dat er een –door de gemeente 
Albrandswaard bekostigd– kostbaar nieuwbouwpand wordt gebouwd op grond die 
geen eigendom is van de gemeente, maar met erfpacht is belast? 

 
In verband met de urgentie en de strakke planning rondom het Huis van 
Albrandswaard, verzoekt de fractie GroenLinks het college vriendelijk deze vragen vóór 
de B&A Ruimte van 21 januari 2019 te beantwoorden. 
 
Namens de fractie GroenLinks,  
J.W.H. Scharink 
fractievoorzitter 


